

《单词百科:b超是什么意思?b超怎么发音?b超的解释和用法》

英语单词b超是什么意思?b超怎么读?b超怎么发音?简答网为您整理了b超的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



b超的意思

1、type-B ultrasonic;

b超的双语例句

1、Modern medical technology like type-B ultrasonic checks can reveal the fetus gender.

现在的医疗仪器例如B超是可以分辨出胎儿的性别的。

2、The portable is a direction of the traditional type-B ultrasonic instrument, and it is the portable type-B ultrasonic.

传统的推车式B超检查仪也向便携式方向发展，于是就出现了便携式B超检查仪。

3、CT Diagnosis of Cancer of Gall Bladder (A Review of 20 Cases)

胆囊癌的ct与B超诊断 (附20例分析)

4、 B-done to check for mature follicle, resulting in normal!

做过B 超 检查是否有成熟卵泡, 结果正常!

5、 Ultrasound showed that in 45 the abnormal echo were 33 (73.3 %)

B超检查45例,异常回声改变33例 (73.3%).

6、 Objective To study the significance of abdominal ultrasonic-B in pilots routine examination.

目的探讨腹部B超检查在健康疗养飞行人员大体检中的意义.

7、 Objective To evaluate the diagnostic value of B-mode ultrasound in ocular injury.

目的评价B超检查眼外伤的诊断价值.

8、 Conclusion B examination is valuable the diagnosis of clonorchiasis.

结论B超诊断华支睾吸虫病具有重要的价值.

9、 Type B ultrasonic and CT examination were important means in diagnosis.

b超和CT检查是诊断急性胰腺炎的良好辅助手段.

10、 Conclusion: B-mode ultrasonography of gallbladder perforation possesses the important clinical value.

结论: B超诊断胆囊穿孔在临床上有一定的应用价值.

11、 Do B to an examination what to preparation to the kidney?

给肾脏做B超检查需要哪些准备?

12、 Methods A-scan and B-scan were used to examine 6 cases of CCH.

方法 使用标准化A超联合B超诊断6例脉络膜血管瘤.

13、 Among these, the digital B mode ultrasound instrument is a emphasis direction.

这其中数字化B超是发展的重点.

14、CTU offers the best modality in diagnosing renal hypoplasia.

CTU的诊断符合率明显高于SPECT、IVU及B超.

15、Results: The ultrosonographic diagnostic rate of gallbladder perforation was 46 %.

结果: B超对胆囊穿孔的诊断率为46%.

以上是简答网为您整理的b超怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于b超的用法、b超的释

义、b超的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/b超>

